
  

     PROTOKOLL 
 

 
Protokoll fört vid styrelsemöte för Alliansen Borgstena/Tämta Allhall. 
 
Datum: 6 december 2012  
 
Tid: Kl 18.30 
 
Närvarande:  Bosse Melvås, Caroline Mollmyr, Sauli 

Hakkarainen, Herbert Eriksson, Anders Glemfelt 
och Carina Lundin 

 
§1 
Öppnande Sauli förklarade mötet öppnat och hälsade oss 

välkomna. 
§2 
Fg protokoll Vi gick igenom föregående protokoll och 

konstaterade att skärmtaken snart är klara. 
Gymbrickorna är upplåsta, det går att gå in i 
stora entrén, men Sauli har inte informerat om 
detta ännu. 

§3 
Ekonomi Ekonomin är fortsatt god. 
§4 
Fiberförening Vi beslutade att gå med i fiberföreningen. Vi 

beslöt också att om det önskas, får ”nod-en” stå i 
vårt teknikrum. 

§5 
Uthyrning Hallen är uthyrd den mesta tiden framöver. 

Caroline har skickat ett mail till alla som hyr 
hallen regelbundet, men ingen vill ändra sin tid. 

 Framöver är hallen uthyrd för bla en fotbollscup, 
innebandycup, klassfest, pingisturnering och ev 
ett badmintonläger. 

§6 
Gymet Vi har nu ca 70-80 aktiva gymare. Vi har 200-250 

nyckelbrickor ute. 
 Vi försöker ordna en föreläsning med Ingvar 

Larsson under våren. Sauli kontaktar honom. 
§8 
Övriga frågor Vi anordnar ett informationsmöte för de 

ansvariga för dem som hyr vår hall regelbundet. 
28 januari kl 18-19, ca. Caroline skickar ut en 
inbjudan. Vi bjuder på smörgåstårta som 
Caroline beställer. 

 
 Anders har ett ”julmöte” med våra anställda. 
 



 Strategihelg för styrelsen har vi den 2-3/2. 
Anders bokar övernattning. 

 
 Herbert har fixat förvaringsskåp till skolan. 
 
 Sauli köper en projektor. 
  
 Per Lundin har lagat den trasiga högtalaren i 

hallen. Han fixar också i ordning resten av ljudet 
som aldrig blivit helt färdigt. Han får en budget på 
max 10 000:- att köpa in saker för.  

§9 
Nästa möte Nästa möte har vi i anslutning till 

informationsträffen den 28 januari 2013. 
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 Carina Lundin  Sauli Hakkarainen 
 Sekreterare   Ordförande 
  


